
1 
 

Referat – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

16. december 2020 - Kl. 18:30 til 21:00 – Gærum Skoleafdeling - storrummet 

Mødet afholdes som fysisk møde med de forbehold, der er nødvendige grundet COVID-19 

 
Fraværende: Lars Christian, Lasse B, Henriette, Carsten V, Maria L, Karina, Søren 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

 

Prioritering og dagsorden godkendt. 

2. Velkommen på Gærum skoleafdeling 

Præsentation af hvad der foregår i Gærum samt 
præsentation af ny afdelingsleder Rene 

Afdelingsleder René præsenterede sig selv. Er blevet 

taget rigtig godt imod og kommet godt i gang. 
Coronaen været hård ved Gærum. Det Gærum især 

kan – det nære – er ramt pt. men alligevel er der 
gang i mange gode ting. 

Der er blevet malet vinduer indvendigt. Man har fået 

opfyldt et mangeårigt ønske om et legetårn. Efter 
nytår kommer der en rampe til rulleskøjter mm. 

Der er foretaget investeringer i SFO. Bl.a. er der 
kommet nye møbler. Også eleverne får nye møbler. 

Generelt er der tale om en markant højnelse af de 

fysiske rammer. Ellers har man som andre skoler 
været ramt af nedlukninger. 

Alt i alt går det stærkt, og der sker mange gode ting. 

3. Nyt fra elevrådene. 

 

RA: Afholdt møde i dag. På baggrund af elevønsker 

er der indkøbt bordbænkesæt, mål og diverse 
aktivitetsredskaber til den enkelte klasse. Coronaen 

og retningslinjerne på skolen blev drøftet. Mathilde 

vil fremover være skolens repræsentant ved alle 
skolebestyrelsesmøder. Der blev orienteret fra 

fælleselerådet. 
BA:  Der er etableret to basketballbaner og indkøbt 

aktivitetskasser til klasserne. Redskaber til de små 

kommer efter jul. Der har været problemer med 
internettet i udskolingen. Det ser dog ud til at løse 

sig.  
Anton rettede på vegne af elevrådet en forespørgsel 

gående på, om der kunne etableres en madordning 
på skolen. 

Forskellige muligheder samt sortiment blev kort 

drøftet. Punktet tages op som særskilt punkt på et 
kommende møde. 

4. Hvad kan/skal vi arbejde med i bestyrelsen 

Forud for mødet er forældrerepræsentanter opfordret til at 

tilkendegive deres mening omkring, hvad de forventer eller 

tænker bestyrelsesarbejdet består i. CK laver en kort 
introduktion med udgangspunkt i de 4 forældre der er 

kommet med input samt egne perspektiver. Herefter debat 
og drøftelse af dette. 

 
Drøftelse af principper, opdatering af disse mfl. 

Carsten udleverede powerpoints som oplæg til 
punktet. De forskellige slides er udarbejdet på 

baggrund af snakken på bestyrelsesmødet i august.  
De forskellige indkomne inputs er oplistet på hvert 

sit slide. Der henvises i øvrigt til de efter mødet 

rundsendte slides.  
De indkomne inputs blev herefter kommenteret 

enkeltvis og efterfølgende drøftet.  
Afslutningsvis kiggede Carsten fremad. Hvordan 

kommer vi videre, spurgte han? Brian så 

umiddelbart, at de enkelte bestyrelsesmedlemmer 
havde givet udtryk for forskellige interesser. Kunne 

man udnytte dette?  
Drøftelsen fortsættes på et kommende møde. 
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5. Orientering 

Nyt fra skoleledelse og formand. 

Jette:  

 Der har ikke været afholdt møde i 
økonomifølgegruppen. Vi mangler lige de 

sidste udmeldinger ift. økonomien 2021. Når 
disse tal er i hus, indkaldes gruppen. 

 Jette har været inviteret af B&U-udvalget for 

at orientere om den særlige læseindsats, vi 

som distrikt har sat i gang . Der blev udtrykt 
stor anerkendelse af arbejdet. 

 I forbindelse med udskiftningen til nye 

skolemøbler for alle elever på almenområdet 
kommer udvalgsformanden på besøg på 

Bangsbostrand Skoleafdeling den 17. dec. 

 Der er 15. dec. lagt julehilsen ud til alle 

forældre på AULA. 
 I dag 16. dec. er der lagt en ny besked ud 

vedr. hjemsendelsen af 5-9. klasse med 

virkning fra i morgen den 17. dec. 

 Der er kommet rapporter fra en 
brugertilfredshedsundersøgelse. Den viser, 

at der er områder, der udtrykkes stor 
tilfredshed med, mens der er plads til 

forbedringer på andre områder. 

 Årsregnskabet er lige om hjørnet. 

 
Carsten:  

Kvitterede for den hurtige omstillingsparathed, han 
oplevede fra ikke mindst lærere og pædagoger, men 

også skolen som sådan ift. de konstant ændrede 

forhold, som følger af coronaen. 

6. Eventuelt 

  

Brian: Dialog- og visionsmøder aflyst eller flyttet. Pt. 

er der fastsat møder den 16. feb. og 16. marts. 
 

Peter: Ønsker en opfordring til alle bestyrelsens 
medlemmer om at møde op i forbindelse med 

indkaldelse til næste møde. 

 
 




